
Referat af Fælles Elevrådsmøde den 19. februar 2024   
 
Deltagere: Zofia Salwa, Rita Mortensen, Anne Mette Olsen, Thomas Dalvad, Charlotte Sigurdsson og Stine 
Damm Börjeson. 
Fraværende: Jesper Kvols, repræsentant fra SOSU Fyn Middelfart, Mette Forsberg Juhl, Emil Lukassen 
 
 
Velkommen til Zofia, som ny formand for Elevrådet på SOSU Fyn, Odense. 
 

  
ETU  
Elevtilfredshedsundersøgelse er gennemgået.  
Der opfordres til at undersøgelsen lokalt gennemgås på de kommende elevrådsmøder. 
 
Undervisningsmiljørepræsentant  
Til orientering; Forslag om undervisningsmiljørepræsentanter, er fra skolens side er godkendt. Der skal 
arbejdes videre med dette punkt, som er sat på dagsordenen ved elevrådsmøde i Odense.   
 
Valg til skolens bestyrelse  
Zofia vil gerne modtage mere information om, hvad arbejdet i Bestyrelsen indebærer forud for, at hun siger 
ja eller nej til posten.  
Stine sikrer, at der etableres informationsmøde med Hanne Vibeke Hjort snarest muligt.  
Fælles Elevråd bakker op om Zofias mandat i Bestyrelsen, såfremt hun efter info-møde ønsker at 
indtræde. 

 
Evt.  
Mette har et ønske om, at der vælges ny repræsentant til LUU (på SOSU-området) forud for, at hun er 
færdig med sin uddannelse i september ’24. Hun har et ønske om, at en ny repræsentant køres i stilling for 
at være bedst mulig klædt på til opgaven.  
Dette er der opbakning til. 
 
 
Næste møde i Det Fælles Elevråd er den 13. maj 2024 kl. 14.00.  
  
 


